
Några korta reflexioner när det gäller söndagens bibeltext som läses i våra kyrkor.  

De berör inledningen till julevangeliet, nämligen berättelsen om jungfru Maria som blev havande. 
Enligt bibeltexten var det som bekant(?) inte Josefs förtjänst att Jesus kom till världen - utan som 
ängeln sade till Maria: ”Helig Ande skall komma över dig och kraft från den högste skall överskygga 
dig. Därför skall barnet som föds vara heligt och kallas Guds Son.” 

För en sekulariserad svensk ligger det naturligtvis närmare till hands att se berättelsen som en vacker 
mysterieladdad efterkonstruktion. Uppenbarligen även för en och annan teolog. 

Mina reflexioner är speciellt riktade till de teologer (men även andra) som har svårigheter med den 
här texten. 

Och varför då? 

-Jo, det tycks för vissa vara en större svårighet att förstå hur dessa 23 små kromosomer blivit till än det 
är att kunna tro att Gud i begynnelsen skapade himmel och jord! Handen på hjärtat - är det inte litet 
märkligt att Gud kunde försvagas så till den milda grad från skapelsens morgon fram till vår 
tideräknings början? Från att ha skapat allting till att inte längre förmå skapa ett uns arvsmassa en 
gång! 

Vart tog Guds makt vägen? Ja Gud själv? 

Tydligen utspädd till ett odefinierbart Intet i Tidens ocean! 

Möjligen i  samma ocean som ateisten (och möjligen även teologen) ser som livets Moder. För det är 
ju trots allt så etablissemanget hävdar:  Urhavet som tros ha hyst kemiska substanser som spontant 
givit upphov till - ja just det - den första kromosomen! Paradoxernas paradox. 

Teologer! 

Återerövra tron på undrens Gud! 

Jag önskar Er en god jul! 
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